
Djurskydd och författningskunskap
HV0184, 40006.2122
 7.5 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Grund   

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2022-05-29   -   2022-06-19 
Antal svar 17
Studentantal 33
Svarsfrekvens 51 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 17 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 3
4: 12
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,4 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 3
4: 5
5: 9
Har ingen uppfattning: 0

3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.



 
Antal svar: 17 
Medel: 4,2 
Median: 5 

1: 1
2: 1
3: 0
4: 6
5: 9
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 2
3: 1
4: 6
5: 8
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 17 
Medel: 3,6 
Median: 4 

1: 0
2: 3
3: 4
4: 7
5: 3
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,4 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 4
4: 3
5: 10
Har ingen uppfattning: 0



7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,1 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 5
4: 5
5: 7
Har ingen uppfattning: 0

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 17 
Medel: 3,7 
Median: 4 

1: 1
2: 2
3: 3
4: 6
5: 5
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 17 
Medel: 3,5 
Median: 4 

1: 1
2: 2
3: 3
4: 7
5: 2
Har ingen uppfattning: 2

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).

 



 
Antal svar: 17 
Medel: 3,3 
Median: 3 

1: 2
2: 1
3: 4
4: 0
5: 4
Har ingen uppfattning: 6

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 1
4: 7
5: 8
Har ingen uppfattning: 0

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 17 
Medel: 37,9 
Median: 36-45 

≤5: 0
6-15: 0
16-25: 1
26-35: 3
36-45: 8
≥46: 3
Har ingen uppfattning: 2

13.   Om relevant, vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,1 
Median: 4 

1: 0
2: 2
3: 0
4: 3
5: 5
Har ingen uppfattning: 7



14.   Om relevant, vad fungerade väl i undervisningen på distans? 

15.   Om relevant, vad fungerade mindre väl i undervisningen på distans?

Kursledarens kommentarer
De flesta studenterna i denna kurs påbörjade sin utbildning hösten 2020, under pandemin och då utbildningen redan
skedde helt digitalt. Det kan nog konstateras att omställningen till campusförlagd utbildning har varit en utmaning för
många. Synpunkter om att man vill ha fredagar helt schemafria för att kunna resa (två fredagar var digitala
föreläsningar inlagda på förmiddagen), att det är svårt att koncentrera sig på studier på campus, att man inte är nöjd
med att ha föreläsning halva dagen och tid för eget arbete halva dagen osv tyder på det. Detta är dock faktorer som
kursledningen inte kan ta hänsyn till i någon större utsträckning i sin planering utan hoppas att studenterna kommer
in i så småningom. Det kan också ha bidragit till att arbetsbelastningen upplevts som mycket hög, då resor till och
från campus ofta nämnts som ett problem. Dessa ligger givetvis utanför den tid som studierna beräknas ta,
uppgifternas omfattning hade redan minskats i jämförelse med tidigare kurstillfällen.

Föreläsningarna får blandade betyg. Vissa uppfattar organisationernas föreläsningar som reklam vilket kan stämma
då de kommer för att informera om sina verksamheter och aktuella djurskyddsarbete för att utbildningen ska vara
verklighetsanknuten och uppdaterad. Av samma anledning fanns ett visst fokus på smuggling av djur då detta är
högaktuellt och många myndigheter arbetar med detta extra intensivt just nu. Att man specifikt nämner att man
önskar föreläsare som arbetat med myndighetsutövning förvånar då Jordbruksverket, Näringsdepartementet,
Tullverket och Livsmedelsverket var representerade. Vid en av de digitala föreläsningarna strulade tekniken vilket var
mycket beklagligt, det har fungerat problemfritt tidigare. Planen framöver är att denna föreläsning kommer att hållas
på plats i stället. Många av de övriga önskemålen om kursinnehåll som hur det är att arbeta som
djurskyddshandläggare, myndighetsutövning, mer lagstiftning, mer om EU, föreläsning av internationell organisation
osv är sådant som tas upp i andra kurser och som kommer nästa läsår om man är programstudent.

Quizzen får omfattande kritik och kommer att ses över eller tas bort. Kursledningen beklagar dock detta då de
mycket tydligt visar var eventuella kunskapsbrister finns så att dessa kan kompletteras genom de individuellt
utformade ersättningsuppgiftena (då man även informeras om de frågor man haft fel på) vilket ger en mycket bra
validering av kunskaperna.

Det förvånar att Canvas har upplevts som rörigt då samma upplägg tidigare fått högt betyg i kursvärderingar.
Kursledningen har för stunden svårt att se vad som kan förbättras, och hur, då vissa kommentarer är svåra att tolka
och vissa är felaktiga (några anslag eller uppgifter har tex inte tagits borts). Kursledningen rekommenderar att man i
huvudsak använder en dator för att titta i Canvas då det visat sig att allt inte syns om man använder en telefon. Det
är också önskvärt att man snarast påtalar eventuella otydligheter så att dessa kan förtydligas under pågående kurs.

Dålig ventilation i lokalerna är ett problem som tyvärr återkommer men det kommer att tas upp med ansvariga igen.

Studentrepresentantens kommentarer
Kursen har fått en poäng om 3.8 i medel som helhetsintryck, vilket är högt. Andelen svarande är 17 av 33
registrerade studenter på kursen, med en svarsfrekvens på 51%. Helhetsupplevelsen av de svarande på enkäten
har beskrivits som att arbetsbelastningen varit hög för en 7,5hp kurs och att den upplevts som en 15hp kurs snarare
än en som omfattar 7,5hp. Detta tycks bero på att det var ett flertal uppgifter, gruppseminarium, PBL:er plus ett
omfattande projektarbete i grupp som av många upplevts stort för en 7,5 hp:s kurs, lägg där till de obligatoriska
quizarna. Många svarande har uppgett att de lagt ner 36-45timmar/vecka på studierna. Ett medelvärde på antal
studietimmar som krävts för kursen var 37,9 och medianen mellan 36-45 och över 46 timmar/vecka är det 3
studenter som angett att de avsatt åt studierna.

Angående studieupplägget har de svarande uppgett att de upplevt att det varit rörigt på Canvas och svårt att förstå
vilka moment som ska göras när. Önskemål om att powerpointsen ska läggas ut före föreläsningarna har också
tagits upp, för att kunna effektivisera studietimmarna. Upprepade gånger tar de svarande upp att det blev för mycket
med både gruppseminarium och PBL och att för att minska arbetsbördan hade man kunnat välja ett utav dem.
Apropå quizarna finns önskemål om att de svar som var fel ska visas i ett facit. Många av de svarande har upplevt
quizarna som ”stressande” eller ”svåra” och återigen finns ett önskemål om ett facit när alla tre försöken avslutats,
så man vet vad man svarat rätt/fel på. En gemensam frustration över att inte kunna se svaren på quizarna upplevs
bland studenterna; ”Återigen quizarna gav absolut ingenting. Eftersom att jag inte vet vad jag gjorde för fel kan jag



bland studenterna; ”Återigen quizarna gav absolut ingenting. Eftersom att jag inte vet vad jag gjorde för fel kan jag
inte bättra mig.” En annan reflektion är att det varit svårt att se lärdomen i quizarna när man inte vet vad som blivit
fel och att man inte upplevt att samtliga frågor tagits upp i föreläsningarna/var lätta att finna svaren på egen hand.

Ytterligare några studenter nämner att det vore bra om föreläsningarna hade en akademisk kvart, andra nämner att
arbetsbelastningen varit för hög för att hinna gå på föreläsningarna. Ett önskemål som verkar övergripande är att
man vill ha fler föreläsningar kopplade till kursmålen (främst om lagstiftning). Att lägga upp schemat så att fler
föreläsningar sker på samma dag och att eget arbete på andra dagar tycks vara ett önskemål, främst bland
studenter som trivts med distansundervisningen. Det verkar även bli enklare för dem som pendlar om schemat skulle
vara upplagt på så vis.

Många studenter svarar att de upplevt gästföreläsarna som reklampelare för sin verksamhet och önskar fler
föreläsare som pratar kopplat till lärandemålen. Ett önskemål som tas upp specifikt är att ta in gästföreläsare som
jobbat med myndighetsutövning, exempelvis inom djurskyddet och länsstyrelsen. Det nämns även att man tycker det
är spännande med Katjas föreläsningar med exempel från ”verkligheten”.

Apropå undervisning på plats och på distans har upplevelsen bland annat varit att det varit dålig luft och trångt i sal T.

Upplevelsen av projektarbetet tycks ha varit individuell, för en del har arbetet flutit på bra, medan andra har haft
större svårigheter att arbeta i grupp. Gruppdynamiken tycks spela stor roll för det slutgiltiga arbetets utfall. Vilket
också framgår då många påpekar att PBL:en varit givande då det givits bra utrymme för diskussioner och att olika
åsikter respekterades.

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600
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